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PROTOKÓŁ 

LIII SESJI RADY POWIATU TARNOBRZESKIEGO 

VI KADENCJI W DNIU 21 LUTEGO 2024r.  

 

 

Otwieram LIII Sesję Rady Powiatu Tarnobrzeskiego w dniu 21 lutego 2024 r. 

 Witam serdecznie wszystkich Państwa radnych, Zarząd Powiatu z Panem Starostą Jerzym 

Sudołem na czele i Wicestarostą Jackiem Rożkiem. Witam Pana Skarbnika Powiatu – Stanisława 

Biesiadeckiego, i serdecznie witam naszego gościa, sekretarza pana Kazimierza Błasiaka, bardzo 

dziękuję za przyjęcie zaproszenia cieszymy się, że jest Pan z nami. Witam również kierownika 

Referatu Inwestycji Rynducha Wojciecha , witam Pana Hynowskiego Jacka kierownika referatu 

Oświaty witam przedstawiciela mediów Panią Katarzynę Sobieniewską-Pyłkę oraz wszystkich 

pozostałych uczestników Sesji.  

O protokołowanie Sesji proszę Panią Magdalenę Wrzosek. 

  

Szanowni Państwo:  

Głosować będziemy imiennie z użyciem oprogramowania do rejestracji oddanych głosów. W Sesji 

uczestniczy 16 radnych. Stwierdzam, że Rada Powiatu może podejmować prawomocne uchwały. 

Przedstawię proponowany porządek obrad. 

 

PORZĄDEK OBRAD: 
 

1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z  ostatniej sesji. 

4. Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w 2023 roku. 

5. Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami –informacja. 

6. Interpelacje Radnych. 

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a. zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2024 rok 

b. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Tarnobrzeskiego na lata 2024 – 2028. 

8. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

    

Czy są uwagi lub wnioski w sprawie porządku obrad? (brak)  

 

Przewodnicząca informuje, że wpłynęło pismo od Zarządu Powiatu o rozszerzenie porządku obrad, 

które odczytuje: 

 

 Zarząd Powiatu Tarnobrzeskiego wnosi o zmianę porządku obrad LIII Sesji Rady Powiatu 

Tarnobrzeskiego w dniu 21 lutego 2024r. 

 

1. W punkcie 7 Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

Litera a) zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2024 r – z autopoprawką, 

Litera b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Tarnobrzeskiego na lata 2024 – 2028–  

z autopoprawką. 

Litera c) w sprawie przekształcenia Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Nowej Dębie. 
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Przegłosujemy przedstawiony porządek obrad wraz z wnioskiem o rozszerzenie porządku.  

Kto „za” – 16  

Kto „przeciw” – 0 

Kto się „wstrzymał” – 0 

Głosowało 16 radnych. Porządek został przyjęty.  

 

p.3 Przyjęcie protokołu z ostatniej Sesji. 

 Protokół został wysłany radnym drogą elektroniczną i wyłożony w Starostwie Powiatowym. 

Czy są uwagi do protokołu? - brak 

Głosujemy przyjęcie protokołu. 

Kto „za” – 16 

Kto „przeciw” – 0  

Kto się „wstrzymał” – 0 

Głosowało 16 Radnych. Protokół został przyjęty 

 

( Przewodnicząca podpisuje protokół) 

 

p.4 Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w 2023 roku. 

Sprawozdanie zostało wysłane Radnym wraz z materiałami na LIII Sesję drogą elektroniczną. 

Przewodnicząca pyta czy są pytania. ( brak) 

 

p.5 Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami –

informacja. 

 

Starosta Jerzy Sudoł przedstawia informację: 

W okresie międzysesyjnym Zarząd Powiatu odbył 5 posiedzeń. 

 

Podczas posiedzenia w dniu 24 stycznia 2024 r. Zarząd Powiatu: 

-dokonał zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2024 r. 

-udzielił poręczenia dla Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Nowej 

Dębie stanowiącego poręczenie kredytu w rachunku bieżącym. 

-wyraził zgodę na przystąpienie Zespołu Szkół w Gorzycach do Programu ERASMUS+ „Podnoszenie 

kwalifikacji zawodowych oraz kształcenie tożsamości europejskich w społeczeństwie globalnym” 

- zatwierdził Aneksy nr 4 do Arkusza Organizacyjnego na rok szkolny 2023/2024 dot. obsadzenia 

wakatu kierownika Warsztatów Szkolnych w ZS Nr. 2 w Nowej Dębie 

-zatwierdził Aneks Nr. 2 do Arkusza Organizacyjnego SOS z W w Grębowie -Nauczanie 

indywidualne   

-przedstawiono również sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat 

Tarnobrzeski 

 

26 stycznia 2024 r.  

 Podczas posiedzenia przejęto uchwały Zarządu Powiatu : 

-wprowadzono zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2024 r. 

-udzielono poręczenia dla Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej  

w Nowej Dębie stanowiącego poręczenie kredytu obrotowego odnawialnego dla podmiotów 

udzielających świadczeń zdrowotnych. 
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9 luty 2024 rok 

 

1.Przyjęto uchwały Zarządu w sprawach: 

-w sprawie upoważnienia Dyrektora Zespołu Szkół im. Por. J. Sarny w Gorzycach do złożenia wniosku 

i realizacji zadania dotyczącego międzynarodowej wymiany młodzieży w ramach programu 

ERASMUS+. 

-w sprawie upoważnienia Dyrektora Zespołu Szkół nr. 2 im. E. Kwiatkowskiego w Nowej Dębie do 

złożenia wniosku i realizacji zadania dotyczącego międzynarodowej wymiany młodzieży w ramach 

programu ERASMUS+. 

-w sprawie upoważnienia Dyrektora Zespołu Szkół im. Por. J. Sarny w Gorzycach do podpisywania i 

realizacji umowy o współpracy partnerskiej w ramach zadania realizacja projektu „Szkolny Klub 

Sportowy” na terenie województwa podkarpackiego. 

-w sprawie upoważnienia Dyrektora Zespołu Szkół nr. 2 im. E. Kwiatkowskiego w Nowej Dębie do 

podpisywania i realizacji umowy o współpracy partnerskiej w ramach zadania realizacja projektu 

„Szkolny Klub Sportowy” na terenie województwa podkarpackiego. 

- w sprawie upoważnienia kierowników jednostek organizacyjnych Powiatu Tarnobrzeskiego do 

zaciągania zobowiązań wykraczających poza rok budżetowy 2024, 

- uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2024 r. 

-w sprawie wyrażenia  opinii zaliczenia nowej drogi w m. Skopaniu do kategorii dróg gminnych 

2. Rozpatrzono wnioski: 

- o wyrażenie zgody na przystąpienie Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Grębowie 

do programu PFRON „Program wyrównywanie różnic między regionami III-2024” -obszar D –

likwidacja barier transportowych -dofinansowanie do zakupu samochodu osobowego. 

 - o wyrażenie zgody na przystąpienie CWiRS w Gorzycach do programu PFRON „Wyrównywanie 

różnic między Regionami III” edycja 2024- „Przebudowa instalacji wodno-kanalizacyjnej oraz sieci 

kanalizacji sanitarnej i deszczowej na terenie CWiRS w Gorzycach”- Etap I. 

- o wyrażenie zgody na przystąpienie Centrum Opieki nad Dzieckiem  w Skopaniu do programu 

PFRON „Program wyrównywanie różnic między regionami III-2024” -obszar D –likwidacja barier 

transportowych -dofinansowanie do zakupu samochodu osobowego. 

- o ujęcie w planach inwestycyjnych projektu dodatkowych czynności w projekcie „Przebudowa drogi 

powiatowej nr. 1117r realizacji Tarnowska Wola-Wola Baranowska na odcinku od skrzyżowania  

z drogą gminną oznaczona nr. ewid. 1227 obręb Kaczaki do istniejącego chodnika w miejscowości 

Ślęzaki wraz z przebudową mostu JNI01013882 na rzece Trześniówka” 

 

14 luty 2024 rok 

 

- przyjęto projekty uchwał, które są w porządku obrad dzisiejszej Sesji. 

 

21 luty 2024 rok 

 

Podczas dzisiejszego spotkania przyjęto autopoprawki do projektu uchwały  w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej Powiatu na 2024 r. 

Przyjęto uchwały Zarządu w sprawach: 

-w sprawie umorzenia należności pieniężanach o charakterze cywilnoprawnym stanowiących dochody 

Powiaty Tarnobrzeskiego, (2,07 zł -Powiat Stalowowolski) 

-w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, ustalenia maksymalnej 

kwoty dofinansowania opłat pobieranych przez placówki doskonalenia nauczycieli, szkoły wyższe 
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oraz inne podmioty, których zadania statutowe obejmują doskonalenia zawodowe nauczycieli oraz 

formy i specjalności kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane w 2024 roku. 

 

Zarząd zapoznał się z umową podpisaną przez Urząd Wojewódzki w sprawie udzielenia 

dofinansowania do przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej. 

 

 Zadania inwestycyjne w okresie międzysesyjnym. 

  „Rozbudowa drogi powiatowej Nr 1114R relacji Stale – do drogi Nr 9 w miejscowości 

Alfredówka” 

Wykonawca: 

- Przedsiębiorstwo Robót Drogowych DROKAM Tomasz Wojtaś 

27-670 Łoniów,  Piaseczno 44,- cena brutto oferty: 3 480 580,20 zł  

 

Zadanie w trakcie realizacji do dn. 31.05.2024 r. 

 

 „Budowa lub przebudowa dróg dojazdowych o nawierzchni tłuczniowej w ramach 

zadania pn. „Scalenie gruntów wsi Wola Baranowska gm. Baranów Sandomierski” 

 

 Wykonawca: 

- ROBSON Sp. z o.o. 

27-600 Sandomierz, ul. Przemysłowa 3,- cena brutto oferty: 5 608 543,26 zł  

 

Zadanie w trakcie realizacji do dn. 30.04.2024 r. 

 

   „Wymiana dźwigu osobowego w budynku CWiRS w Gorzycach” 
 

        Wykonawca: 

- Fabryka Urządzeń Dźwigowych Sp. z o.o. 

Bolęcin 41, 09-110 Sochocin- cena brutto oferty: 198 891,00zł 

 

Zadanie w trakcie realizacji do dn. 08.03.2024 r. 

 

   „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1118R relacji Padew Narodowa – Wola   

Baranowska – Ślęzaki w m. Wola Baranowska” 
 

Wykonawca: 

- Przedsiębiorstwo Robót Drogowych Sp. z o.o. w Mielcu 

39-300 Mielec, ul. Korczaka 6a- cena brutto oferty: 396 695,59zł 

 

- kwota dofinansowania: 284 000,00 zł 

- wkład własny: 112 695,59 zł 

 

 

Zadanie w trakcie realizacji do dn. 06.05.2024 r. 

 

 „Przebudowa drogi pow. Nr 1117R relacji Tarnowska Wola – Wola Baranowska na   odc. 

od ist. chodnika w m. Kaczaki z przejściem dla pieszych na prawą stronę drogi w 

kierunku m. Ślęzaki do rzeki Trześniówka ”   
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             Wykonawca : 

            -ZOMIX Grzegorz Zaleśny, Piotr Zaleśny Spółka Komandytowa, 

               ul. Szklarniowa 4,37-400 Nisko- cena brutto oferty: 1 035 700,07 zł 

 - kwota dofinansowania: 828 560,00 zł 

                 - wkład własny: 207 140,07 zł 

             Zadanie w trakcie realizacji do dn. 30.07.2024 r. 

 „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1030R Grębów – Stany w m. Krawce” 

 

Wykonawca: 

- Konsorcjum firm: 

Lider: PBI Infrastruktura S.A. 

ul. Kolejowa 10E, 23-200 Kraśnik 

Partner: PBI WMB Sp. z o.o. 

ul. Błonie 8, 27-600 Sandomierz- cena brutto oferty: 2 325 058,66 zł 

 

- kwota dofinansowania: 1 860 046,00 zł 

- wkład własny: 465 012,66 zł 

 

  Zadanie w trakcie realizacji do dn. 30.07.2024 r. 

 

Przetargi: 

 Dnia 24.01.2024 r. ogłoszono postępowanie przetargowe na zadanie pn.: „Zakup sprzętu 

medycznego dla Szpitala Powiatowego w Nowej Dębie”  w przedmiotowym 

postepowaniu złożono dwie oferty: 

- Ziółkowski Juventas S.K.A. 

Srogów Górny 172, 38-507 Jurowce - cena brutto oferty: 9 100,00 zł 

- Przedsiębiorstwo Zaopatrzenia Lecznictwa CEZAL 

LUBLIN Sp. z o.o. z siedzibą w Lublinie 

20-147 Lublin, Al. Spółdzielczości Pracy 38 - cena brutto oferty: 589 956,48 zł 

 Dnia 05.02.2024 r. ogłoszono postępowanie przetargowe na zadanie pn.: „Rozbudowa i 

przebudowa budynku SPZ ZOZ przy ul. Marii Skłodowskiej - Curie 1A w Nowej 

Dębie” 

 

Termin otwarcia ofert 04.03.2024 r. 

 

8.Wynik finansowy Szpitala Powiatowego za styczeń 2024r.   

    

I 

Przychody Koszty Wynik finansowy  

7 617 394,81 7 378 610,66 238 784,15 

amortyzacja 197 069,39 

wynik finansowy z uwzgl. 
amortyzacji 435 853,54 

 

Przewodnicząca pyta czy są uwagi i pytania?- brak 

 

p. 6. Interpelacje radnych.  

Od ostatniej Sesji Rady Powiatu interpelacji nie było. 
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Czy w tym punkcie porządku obrad ktoś spośród Państwa radnych chce zabrać głos? (brak) 

 

p.7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

a) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2024 rok z autopoprawką. 

 

O przedstawienie projektu uchwały proszę Pana Skarbnika Powiatu Stanisława Biesiadeckiego. 

 

W przedłożonym projekcie uchwały w sprawie zmian budżetu Powiatu Tarnobrzeskiego na 2024 rok 

zaproponowano:  

Zwiększenie planu dochodów łącznie o kwotę 3.539.365 zł., w nw. Pozycjach: 

 

W dz. 750 Administracja publiczna, rozdz. 75020 Starostwo powiatowe, o kwotę 601.000 zł., w tym 

z tytułu: 

- § 0420 opłata komunikacyjna o kwotę 550.000 zł.,  

- § 0580 wpływy z tytułu kar pieniężnych od osób prawnych (komunikacyjnych) o kwotę 1.000 zł.,   

- § 0650 wpływy z opłat za wydawanie praw jazdy o kwotę 100.000 zł. 

 

W dz. 758 Różne rozliczenia, rozdz. 75801 i 75806 subwencja ogólna część oświatowa i rozwojowa,  

- § 2920 subwencja ogólna o kwotę 3.058.541 zł. 

- § 2920 subwencja rozwojowa o kwotę 795.935 zł. 

 

W dz. 801 Oświata wychowanie, rozdz. 80195 Pozostała działalność, o kwotę 135.300 zł. 

- § 2120 dotacja celowa z budżetu państwa na zadania bieżące realizowane przez powiat na 

podstawie porozumień - Program „Za życiem” realizowany przez SOSW w Grębowie. 

 

W dz. 852 Pomoc społeczna, rozdz. 85203 Ośrodki wsparcia, o kwot  3 zł.,  

- § 0940 wpływy z rozliczeń z lat ubiegłych o kwotę 3 zł. 

 

W dz. 853 Pozostała zadania w zakresie polityki społecznej, rozdz. 85311 Rehabilitacja zawodowa 

osób niepełnosprawnych, zwiększenie o kwotę 3.990 zł., 

- § 2320 dotacja celowa na zadania realizowane na podstawie porozumień z innymi jednostkami 

samorządu terytorialnego na pokrycie kosztów pobytu uczestników z terenu innych powiatów w 

Warsztatach Terapii Zajęciowej o kwotę 3.990 zł. 

Pow. Mielecki – 3.458 zł., 

Pow. Stalowowolski – 532 zł.    

 

W dz. 855 Rodzina,  

- rozdz. 85508 Rodziny zastępcze, o kwotę 7.255 zł., - § 2310 dotacja celowa otrzymana z gminy na 

pokrycie kosztów utrzymania dzieci z terenu innych gmin w rodzinach zastępczych o kwotę 7.255 zł. 

Gm. Baranów Sandomierski – 2.410 zł., 

Gm. Nowa Dęba  - 4.845 zł., 

     

- rozdz. 85510 Działalność placówek opiekuńczo wychowawczych, - § 2310 dotacja celowa z innych 

powiatów na pokrycie kosztów pobytu dzieci z terenu innych powiatów o kwotę  84.077 zł. 

Gm. Baranów Sandomierskim – 28.345 zł., 

Gm. Gorzyce – 46.798 zł., 

Gm. Nowa Dęba – 8.934 zł. 
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- rozdz. 85510 Placówki opiekuńczo wychowawcze, § 2320 dotacja celowa na zadania realizowane 

na podstawie porozumień z innymi jednostkami samorządu terytorialnego na kwotę 285.046 zł., w 

tym: 

Dom Dziecka w Skopaniu (–) 17.835 zł.  

- Pow.  Tarnowski + 11.221 zł.  

- Pow. Stalowowolski + 11.221 zł. 

- Pow. Staszowski + 16.832 zł. 

- Pow. Miasto Tarnobrzeg – 68.330 zł. 

- Pow. Mielecki – 11.221 zł.   

 

Dom dla Dzieci w Skopaniu (+) 214.408 zł. 

- Pow. Lwówecki 31.351 zł. 

- Pow. Świdnicki – 10.450 zł. 

- Pow. Mielecki  - 10.450 zł. 

- Pow. Tczewski – 162.157 zł.  
 

Dom dla Dzieci i Młodzieży  (+) 88.473 zł.,  

- Pow. Mielecki – 84.384 zł., 

- Miasto Tarnobrzeg – 4.089 zł. 

  

Zmniejszenie planu dochodów łącznie o kwotę 1.481.782 zł., w nw. pozycjach: 

W dz. 600 Transport i łączność, rozdz. 60014  Drogi publiczne powiatowe, o kwotę 1.420.994 zł., § 

6290 Środki na dofinansowanie własnych inwestycji pozyskane z innych źródeł – zmniejszenie 

kwoty dofinansowania z RFRD w wyniku rozstrzygnięcia przetargu i uzyskania niższej oferty 

wykonania zadania.       

   

W dz. 750, rozdz. 75020 Administracja publiczna, o kwotę 50.000 zł., - § 0570 wpływy z tytułu kar 

komunikacyjnych za nieterminową rejestrację pojazdów. 

 

W dz. 855 Rodzina, rozdz. 85508 Rodziny zastępcze o kwotę 10.788 zł., - § 2320 dotacje na 

pokrycie kosztów pobytu dzieci z terenu innych powiatów w rodzinach zastępczych na terenie 

naszego powiatu. 

- powiat Stalowowolski – §2320 -zmniejszenie o kwotę  10.788 zł.                     

 

Czy są pytania lub uwagi? (brak) 

 

O przedstawienie opinii proszę Pana Marka Ziębę Przewodniczącego Komisji Promocji, Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów. 

Pani Przewodnicząca, Komisja wnioskuje o przyjęcie projektu uchwały z autopoprawką bez 

poprawek.  

 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Głosujemy uchwałę. 

Kto jest „za” zechce podnieść rękę - 15 głosów. 

Kto „przeciw” - 0. 

Kto się „wstrzymał”- 1 

Głosowało 16 radnych. Uchwała została podjęta. 
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b) w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 

lata 2024 – 2028 z autopoprawką. 

                     

O przedstawienie uchwały proszę  Pana Skarbnika Powiatu. 

W związku ze zmianami budżetu dokonanymi planowaną uchwała Rady Powiatu oraz dokonanymi 

uchwałami Zarządu Powiatu Tarnobrzeskiego planowane dochody budżetu Powiatu na 2024 rok po 

zmianach ogółem wynoszą -98.358.507 zł., oraz planowane wydatki ogółem po zmianach wynoszą 

ogółem  - 97.358.507 zł. Planowana nadwyżka budżetu po zmianach wynosi 1.000.000 zł. Planowane 

rozchody budżetu stanowią kwotę 1.000.000 zł., przeznaczone są na spłatę kredytu konsolidacyjnego 

z lat ubiegłych. Zmniejszono przychody z tytułu „wolnych środków” w kwocie 3.479.374 zł. 

planowanych na pokrycie deficytu oraz spłat wcześniej zaciągniętego zadłużenia.  

Ustawowe wymogi wynikające z art. 242 oraz 243 ustawy o finansach publicznych zostają spełnione.  

 

Czy są pytania lub uwagi? (brak) 

 

O przedstawienie opinii proszę Pana Marka Ziębę Przewodniczącego Komisji Promocji, Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów. 

Pani Przewodnicząca, Komisja wnioskuje o przyjęcie projektu uchwały z autopoprawką bez 

poprawek.  

Głosujemy projekt uchwały. 

 

Głosujemy uchwałę. 

Kto jest „za” zechce podnieść rękę – 16 głosów. 

Kto „przeciw” - 0. 

Kto się „wstrzymał”- 0 

Głosowało 16 radnych. Uchwała została podjęta. 

 

c) w sprawie przekształcenia Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Nowej Dębie. 

 

O przedstawienie projektu uchwały przez Kierownika Referatu Oświaty, Zdrowia i Spraw 

Społecznych i Promocji. 

 

Niniejsza uchwała dotyczy przekształcenia Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Nowej Dębie 

poprzez zmianę siedziby.  

Uchwała w sprawie przekształcenia Poradni Psychologiczno- Pedagogicznej w Nowej Dębie poprzez 

zmianę jej siedziby z ul. Jana Pawła II 4 na ulicę Mikołaja Reja 7 w Nowej Dębie wynika  

z przeniesienia siedziby pod wskazany wyżej adres. 

W związku z kończącymi się pracami remontowymi nowej siedziby budynku przy ul. Mikołaja Reja 

7 w Nowej Dębie, ( Zespół Szkół Nr 1)  zasadnym jest zmiana jej adresu, przy zachowaniu pełnego 

dostępu dzieci, młodzieży, rodziców i nauczycieli do korzystania z pomocy psychologiczno- 

pedagogicznej w obszarze działania placówki. Zmiana siedziby poradni nie będzie miała wpływu na 

organizacje pracy, w tym zatrudnienie pracowników pedagogicznych i niepedagogicznych.    

Osoby – aktualni i potencjalni klienci poradni, ( ich rodzice w przypadku osób niepełnoletnich) – będą 

informowane m.in. za pośrednictwem szkół i placówek oświatowych mających siedzibę na terenie 

działania poradni – poprzez umieszczenie stosownych ogłoszeń na tablicach informacyjnych, a także 

poprzez publikację uchwały w Biuletynie Informacji Publicznej Powiatu Tarnobrzeskiego, 
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umieszczenie na tablicy ogłoszeń Starostwa Powiatowego i za pośrednictwem strony internetowej 

poradni.  

Biorąc powyższe pod uwagę podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia Poradni Psychologiczno- 

Pedagogicznej w Nowej Dębie poprzez zmianę siedziby jest uzasadnione 

 

O przedstawienie opinii proszę Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia. 

Pani Przewodnicząca. 

Komisja wnioskuje o przyjęcie projektu uchwały bez poprawek.  

 

Głosujemy uchwałę. 

Kto jest „za” zechce podnieść rękę 16 głosów. 

Kto „przeciw”- 0. 

Kto się „wstrzymał” - 0  

Głosowało 16 radnych. Uchwała została przyjęta. 

 

pkt.8 . Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

Przewodnicząca informuje o obowiązku złożenia oświadczenia majątkowego na dwa miesiące przed 

zakończeniem kadencji oraz sprawozdania rocznego za 2023r. do 30 kwietnia. 

 

Czy ktoś spośród radnych chce zabrać głos.? 

Głos zabiera Wiceprzewodniczący Tomasz Zieliński. 

„Pani Przewodnicząca, Panowie Starostowie, Szanowni Radni ,koleżanki i koledzy. 

Ja mam pytanie obserwując to co dzieje się w wydziale komunikacji, a mianowicie chodzi mi o kolejki 

i  czas oczekiwania.  

Kolejek co prawda nie widać bo są zapisy do wydziału komunikacji ale na dzień dzisiejszy czas 

oczekiwania wynosi 13/14 dni, niecały miesiąc temu było bardzo podobnie 14/16 dni. Moje pytanie 

brzmi: czy Zarząd Powiatu bądź Panowie Starostowie w tej kwestii mają jakiś pomysł aby skrócić ten 

czas oczekiwania? Czy jest jakaś koncepcja w tej kwestii?”. 

 

Starosta odpowiada: 

„Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado. 

To było pytanie pod tezę z góry ustaloną czyli wydział komunikacji w Nowej Dębie. Otóż mimo 

usilnych starań niektórych osób z Nowej Dęby ( a wiemy o kogo chodzi) nie odpowiedziała 

pozytywnie na to ani Gmina Baranów Sandomierski ani Gorzyce uznając że jest to właściwość 

Powiatu. Nie wiem jakie jest stanowisko Gminy Grębów, ale nie widzę potrzeby tworzenia wydziału 

komunikacji. Wykorzystywało się pandemię do tego aby podkręcać temat kiedy rzeczywiście wydział 

komunikacji był sparaliżowany, mówiliśmy o tym, pamiętacie, że spośród wszystkich pracowników 2 

osoby pracowały bo reszta była chora. Pracowały ponad miarę do późnych godzin aby obsłużyć jak 

największą liczbę klientów. 

Umówmy się tak, że ja przygotuję dokładną pisemną informację na ten temat jak to wygląda dzisiaj. 

Słyszeliśmy dzisiaj że są dwutygodniowe kolejki więc to wszystko przygotuję. Wiecie że jest to 

argument który będzie wykorzystywany w kampanii wyborczej. 

Ja jak i cała rada nie widzę potrzeby tworzenia oddzielnego wydziału komunikacji pod niektóre osoby 

w Nowej Dębie, Rada się wypowiedziała jednoznacznie w tej kwestii ale to się wraca bo trzeba mieć 

na kampanię jakieś argumenty.” 
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Tomasz Zieliński zabiera głos. 

„Panie Starosto, celowo na wstępie mojej wypowiedzi  nie wspomniałem ani słowa o wydziale 

komunikacji żeby nie było interpretacji co do kampanii. Problem jest faktycznie i to nie jest tak jak 

wcześniej wspomniałem że nie widać kolejek w wydziale komunikacji, bo one są tyle że wirtualnie. 

Ja miałem dwa razy okazję skorzystać z wydziału komunikacji w ostatnim czasie i tak naprawdę opinie 

samych ludzi którzy są w oczekiwaniu na temat tych kolejek są dla mnie jednoznaczne. Jeżelii Państwo 

myślicie że jest inaczej, ja polecam odesłać Komisję Rewizyjną, niech sobie może dzień lub dwa 

popatrzy jak to funkcjonuje w rzeczywistości może niech zaczerpną informację od samych 

korzystających z wydziału komunikacji. Tak jak wspomniałem problem faktycznie jest i nie będę go 

unikał tylko dlatego że ktoś mi przypisuje jakieś działania na rzecz tworzenia wydziału komunikacji, 

celowo na wstępie tej dyskusji w ogóle na ten  temat nic nie powiedziałem i w ogóle nie chcę wchodzić 

w ten obszar tylko w obszar który jest problematyczny. Na ten moment nie ma żadnej pandemii, wiem 

że wcześniej był problem, były problemy kadrowe, ale ten czas minął a problem dalej jest. Dziękuję 

pięknie” 

 

Starosta zabiera głos. 

„Szanowni Państwo, nie mam żadnych informacji z gminy Grębów z gminy Baranów Sandomierski i 

z gminy Gorzyce że są jakieś problemy, a więc proszę zobaczyć skąd to wychodzi i druga sprawa, nie 

wiem czy dobrze powiedziałem ale jestem pewny że na Pana ulotkach wyborczych pojawi się temat 

utworzenia wydziału komunikacji. Więc po co mówimy: że specjalnie nie mówiłem o wydziale 

komunikacji, że martwię się o to że jest niezbyt sprawna obsługa?” 

 

Czy są pytania? (brak) 

 

Pani Przewodnicząca i Starosta w imieniu Zarządu i całej Rady Powiatu Tarnobrzeskiego żegnają 

uroczyście Sekretarza Kazimierza Błasiaka w związku z przejściem na emeryturę. 

 

 

pkt.9. Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodnicząca wypowiada słowa: 

Wobec wyczerpania porządku zamykam LIII Sesję Rady Powiatu Tarnobrzeskiego w dniu 21 lutego 

2024 roku.  

 

 

 

Sporządziła: 

Magdalena Wrzosek 


